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Datum:    16 januari 2024   

Tijd:     19:30 – 21:45 uur 

Locatie:    Gemeentehuis: De Hazelaar 

Aanwezig:   Wim Groeneveld – Henk Riksen – Jan Hammenga – Gedi Labots – Jeannet  

     van Gelder -  Jeanette Wolff – Janneke van de Berg – Elke van den Heuvel  

Aanwezig gemeente:  Dorina Wering – Jolanda Verstraten – Ina Mol 

Afwezig m.k.:   Elly de jong (ziek) - Gihan Eldali (vakantie) 

Volgende vergadering:  5 maart → Werkgroepen vergadering 

 

Welkom  

Wim heet de aanwezigen hartelijk welkom. 

 

02. Concept agenda  

Agenda wordt vastgesteld. 

 

03. Uitvoeringsagenda Sociaal Domein & uitvoeringsagenda Inclusie – Jolanda Verstraten 

Beide uitvoeringsagenda’s zijn in concept opgesteld. Jolanda wil graag horen hoe de Adviesraad hier 

tegenaan kijkt. Waar de vragen liggen, aanvullingen of aandachtspunten die meegegeven kunnen 

worden, zodat vervolgens de agenda’s kunnen worden bijgesteld en afgerond ter besluitvorming. Per 

jaar een plan, waar gaan we aan werken om de ambities die we beschreven hebben, te bereiken. 

 

In de uitvoeringsagenda Sociaal Domein zijn 3 ambities geformuleerd met elk een aantal 

speerpunten. Met elk speerpunt zijn acties uitgezet waarbij enkele een toelichting (indicator) is 

geschreven.  

De adviesraad vindt het een gemis dat aan de acties geen waardering kan worden gegeven om de 

effectiviteit en voortgang te kunnen monitoren.  

Dorina kijkt na hoe het in de gemeente Oldebroek zit met de verhoging eigen bijdrage. 

De agenda 2024 wordt gedurende het jaar uitgerold en hier is toezicht op door Jolanda, collega’s en 

manager. Er is budget maar er zal ook nog budget bij moeten komen; voor extra budget moet dan 

nog een verzoek ingediend worden. 

Resumerend aan de presentatie uitvoeringsagenda Sociaal Domein vindt de gemeente dat er al mooie 

stappen gezet zoals de vroeg-signalering, de Sociale kaart die er gaat komen en  het financiële 

spreekuur.  

 

De Adviesraad is van mening dat e.e.a. nog erg vaag is en veel nog niet zeker en/of bekend. Kortom 

weinig concreet en alleen maar ambitie met moeilijk te monitoren acties. 

Afgesproken wordt dat aanvullingen, op- en/of aanmerkingen naar Jolanda worden gemaild. Graag 

z.s.m. zodat het naar het College kan.  

 

De uitvoeringsagenda Inclusie is door de raad vastgesteld. Het overkoepelende doel is aandacht te 

geven aan inwoners met een beperking. Deze agenda loopt drie jaar en aan de hand van 3 

focuspunten zijn 7 thema’s geformuleerd. Bij alle thema’s zijn punten uitgewerkt voor de uitvoering 

hiervan. 

Er wordt opgemerkt dat de Adviesraad niet in de inleiding wordt genoemd; dit is niet bewust voor 

gekozen en het is terecht dat zij hier benoemd moet worden.  
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Ook bij de Inclusieagenda vindt de Adviesraad dat deze weinig concreet is, een hoeveelheid aan 

mooie ideeën, waarbij ook nog veel wordt gemist. 

Voorgesteld wordt om de voortgang van beide agenda’s eens per half jaar met de Adviesraad te 

bespreken. 

 

04. Huiselijk geweld – Dorina Wering 

Vanwege tijdgebrek wordt dit verplaatst naar de vergadering in maart. 

 

05. Lief-en-leed 

Ieder deelt even zijn persoonlijke situatie mee. 

 

06. Concept verslag 19-12-‘23/21-11-’23/29-09-‘23 

Janneke mailt haar opmerkingen naar Henk. Wat betreft het begin 2023 gegeven advies t.a.v. de 

vergoedingen is de algehele mening dat de gemeente hier niet goed mee omgaat. Door afwezigheid 

van Jannita heeft Dorina aan de teammanager gevraagd hoe dit proces op te starten. Dorina komt 

hier op terug. 

De toegangs-tag wordt om veiligheidsredenen niet aan externen gegeven. Er moet altijd iemand van 

de gemeente aanwezig zijn. Dorina heeft mogelijke alternatieve datums aangegeven waarbij het 

gemeentehuis al geopend is i.v.m. commissie- cq. Raadsvergaderingen. Helaas zijn deze datums, die 

op woensdagen en donderdagen vallen, voor de Adviesraadleden geen optie. Er wordt besloten om  

de 5 Werkgroep vergaderingen voortaan in de Brinkhof te houden. 

 

07. In- en uitgaande stukken 

Geen bijzonderheden. 

08. Actielijst Plenair 

Jeanette kan de 30e het PIO-overleg bijwonen. Gekeken wordt nog wie in maart kan gaan. 

 

09. Status adviezen 

Status adviezen is niet gewijzigd. 

 

10. Nieuws uit de werkgroepen 

I.v.m. de komst van nieuwe leden is door het  bestuur een wijziging in de indeling voorgesteld. De 

leden wordt verzocht hier naar te kijken. 

 

11. Rondvraag/ mededelingen 
Gihan Eldali wordt door het bestuur voorgedragen aan het college om deel te mogen nemen aan de Adviesraad. 

 

Omgevingswet/ versneld wonen: hoe gaan we daar mee om. Dorina heeft de vraag al uitgezet bij collega’s. 

Dorina stelt voor om eerst info/ vragen naar haar te sturen en dan te beoordelen of het nodig is om collega’s 

voor een toelichting uit te nodigen. 


